
PROTOKÓŁ NR 16/11 
 POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW 

SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŚWIĘTOKRZYSKIEGO 
W DNIU  29 GRUDNIA 2011 ROKU  

W WOJEWÓDZKIM DOMU KULTURY W KIELCACH 
 

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji – Ryszard Nosowicz. 
 
Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji oraz goście zgodnie z załączonymi 
listami obecności (załącznik nr 2 i 3 do protokołu).  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 9:30. 
 
 Komisja jednomyślnie przyjęła do realizacji poniższy porządek obrad: 
   

1. Rozpatrzenie wniosku Komitetu Organizacyjnego VIII Ogólnopolskich 
Zimowych Igrzysk Olimpiad Specjalnych dotyczącego wsparcia tego 
przedsięwzięcia z budżetu województwa na 2012 rok.  

2. Sprawy różne. 
 

Komisja odstąpiła od wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji na niniejszym 
posiedzeniu.  
 
Ad. 1.  
Członkowie Komisji otrzymali wniosek Komitetu Organizacyjnego VIII Ogólnopolskich 
Zimowych Igrzysk Olimpiad Specjalnych dotyczący wsparcia tego przedsięwzięcia 
z budżetu województwa na 2012 rok (załącznik nr 4 do protokołu). 
 
Przewodniczący Komisji – zapoznał członków Komisji ze stanowiskiem Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie ww. wniosku (załącznik nr 5 do protokołu). 
 
Pan Jacek Kowalczyk – Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, 
Sportu i Turystyki – wyjaśnił, że nie ma możliwości bezpośredniego dofinansowania 
tego przedsięwzięcia z budżetu województwa. Organizatorzy Olimpiad Specjalnych  
uzyskali już wyjaśnienia od Departamentu w powyższej sprawie wraz ze 
wskazaniem, w jakiej formie wparcie może zostać udzielone. Poinformował, że 
jedyną  formą uzyskania pomocy dla stowarzyszeń organizujących imprezy sportowe 
jest udział w konkursie ofert. Przedstawił uchwałę Zarządu Województwa 
Świętokrzyskiego w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie lub 
wsparcie zadań publicznych Województwa Świętokrzyskiego z zakresu kultury 
fizycznej w 2012 roku. Termin nadsyłania ofert upływa 19 stycznia 2012 roku.  
Stwierdził, że inicjatywa Stowarzyszenia ma duże szanse na uzyskanie środków, 
jednak na dzień dzisiejszy nie można dać gwarancji, że przedsięwzięcie to wygra 
konkurs, bo nie są znane potrzeby i oferty innych organizacji. Jak wynika z jego 
wiedzy, organizatorzy zwrócili się również o wsparcie do Ministra Sportu i Komitetu 
Olimpijskiego. 
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Przewodniczący Komisji – w związku z udzielonymi wyjaśnieniami zaproponował, 
aby Komisja udzieliła pisemnej odpowiedzi na wniosek Stowarzyszenia 
z uwzględnieniem okoliczności i faktów zaprezentowanych przez Dyrektora 
Kowalczyka.  
 
Pismo w tej sprawie skierowane do Komitetu Organizacyjnego VIII Ogólnopolskich 
Zimowych Igrzysk Olimpiad Specjalnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   
 
 
Ad. 2.  
Spraw różnych nie zgłoszono.  
Posiedzenie zostało zakończone o godz. 9:50.  
 
 
  
          Przewodniczący obrad 
Protokół sporządziła:      
Marta Solińska –Pela 
             Ryszard Nosowicz 
 
 
 
 
 
 


